
SPF Seniorerna Östgötadistriktets Årsstämma 10 april 2024

Vi var 103 delikater som samlades i Kulturhuset Finspång. Vid ankomsten blev det registrering
av delegaterna. Det bjöds på kaffe och macka. Det var glada återträffar bland medlemmarna
och samtalen var många under fikastunden.

Distriktets ordförande Christer Wiström hälsade
alla välkomna under sitt anförande.

Här är alla 103 medlemmar samlade i den stora konferenssalen.



Torsten Strand från Risinge
Hembygdsförening berättade om
Finspångs utveckling från dåtid
till nutid.

Från Siemens Energy
informerade Henrik Örn om
företagets utveckling och
framgångar.

Lars Johansson tackade Henrik
för ett fint föredrag om Siemens
Energy framgångar med sina
produkter.
Här är det en vacker blombukett
och en trähäst som kan
användas som värmeunderlägg.



Andreas Ramlöv från Tillväxt
Finspång talade om Finspångs
framtida möjligheter och
utveckling.

Lars överlämnade blommor och
den fina trähästen som en
träkonstnär från Kolmården
tillverkat.



Efter lunchen var det dags för SPF Seniorerna Östgötadistriktet årsstämma

Christer Wiström inledde
stämman med en parentation.

Lindy Yngvesson valdes som
stämmoordförande och Susanne
Degerstedt som sekreterare. Till
bisittare valdes Kerstin
Lundqvist.

Dagordning genomfördes med aktiva medlemmars intressanta inlägg.



Nyvalda distriktsordföranden Annika Rannström presenterade sig. Tackade för förtroendet och såg fram
emot en inspirerande framtid som ordförande.

Avgående distriktsordförande Christer Wiström avtackades tillsammans med distrikts ledamoten Per
Adler.
Stämmoordförande Lindy Yngvesson tackades för en väl genomfört stämma med en vacker blombukett.



Marianne Holmbom slutade som ledare i valberedningen. Hon har haft olika poster i distriktsstyrelsen
under 20 år och varit en stor resurs för distriktet. Marianne hedrades med en stor bukett blommor.



Avgående distriktsordförande Christer Wiström avslutade årsstämman och tackade medlemmarna för
deras deltagande.

Bild och text Mats Winell.


